
Protoh6l nr 09/2023
z posiedzenia Rady Nadzorczei Sp6}dzielni im. Wladyslawa Orkana

ly LimAnowej
z dnia 25 wrzcsnia 2023 roku

Posiedzenic odbylo sil na 6wietlicy Sp6ldzieini lvlieszkahiowej nn. Wladyslawa Of|ana
w Lnranowcl przy ul. JaDaPalv1aII 19.

W posjedzeniu udzirl wziqli:
L Pan Kila Badlomiej Przewodniczqcy
2 PaniKiLaZofia zastepcrPzcwodnicz?cego
3. Pan JasicaKrzysztof scl0erarz
4. Pxni JudkaAglta njeobecna
5.latrlezWalqzy ec
6. !.D RySBartloniei

L Pan Topo (iewicz Jalob
9. Pan RyS Gucgorz

W slotkdiu udzialwzigli czlonkowie Za.z,ld!l
-Pah Piotr Zoli zastlpcaPrezesa Zauqdu

O!zpu.o$ r cv Sloldziel,r N4ieszkrfiov'ri l

ds. GZM i

- tst6wna ksigsolva
t- inspelttof rls. ksiegowych

L;rd obcc roni w zdf4lzcniu

Pvyjecie povqdklr obrad.
P,ryiqcie !rotokotu z osrarniego !osiedzeria.
PrzygotowaDie kotlowDi do sezonu grzewczego
Zatwie zcnie zmidy tuwki na cenn{lne ogEewanie na IV kw. 2021 roh
ZatwlefdzeDic stawki na koszry xtzyma.ia ccnh ahego ogLzewaDia na 2024 rok
ZaiwjedzeDie aniany slawki na tundusz rcmonrowy na 2024 rok
ZaMicrdzcnie zmian] slarvLioplat dla lohali niesztGtnXoh na 2024 rok

1.

5

6
1.

Ad. l. Na poczqtku spotkanir Pzewodnicz+oy
Nadzorczej oraz zaproszonych sosci a nastQtnio
l91y bez z-mitu1 podczas sloso*aDia.

Bdllomiej Kita lrzywital czlonhow Rrdy
odczytal povqdei( obnd Ltoq, zosral pr?y

Uchw.li nr 25/2023
Ro.0 NaLlzotczej Sp6klzielni Mietzkaniaitej itn. I4d44lajw otk.na v Linano\rej sptu

!,1i tt.i d poeq d k u p.s ie dze n i a



. .,\ ,o, d.b o.lr ra os,a, j5 .!]an....
p. tanavil,

pnrjqi poEqdelt pasiedzenid i zSadnie z ni,fl pto\|a.lzia zeblanie.
Uc h)vdla zas tala padJ la.i e d n ovyi ln ie.

Ad.2. Nastqpnie odc4,tano proiok6l z poprzed ego losiedze|ia kt6ry zostal przy.jgty bez

Uchwsla nr2612023
Rady Nadzarczej Spit l,ielni Mieszhxrlidrci iki Wladyslaw Orkana || Linahatuei

Pt7iecl4 ProLokaL,a. -r '\padzt.lf -opo1. t.: t te'a...1
p'st.thatuia

pt4aj4t ptttoktjl z posierlzenia Rad) Nadz.t.zej z dtia2l.A6 2423 t: bez uwag. Uch\rdta zD

! ta l0 pa.lj e ta j. dharrls I h i e.

Na podslawie lisly obecnosci podpisarej feez 8 cz{onkow Rady stwierdzoro pmwonocno-
iarosiedzenia Ridy i wladnosa do podejmowaria uchwal.

A{1.3.
Pdr Pio[ Zon odczytat pismo od lana Pl€zesa Tadeusza Gawfona doryczqce pr'r"ygotowania
kotJos,nl do sezonu grewczego. Naslqpnie Pan J.sica ]<ryszLof dopylyw.rl czy kotlownia
zasilsj4ca osiedLc Pilsudskieeo ll jestjuz calLrowicie sPlawna oraz czy Pan Piolf Zon m. i,F
foonacjo czego dotyczylo spotlidie paD6w serwjsanta, pfojekidta, wyLonas,cy kothwri
oraz Prczesa w w korlowni. Pan Vice PLezes oaajmila nie ma lakiej wiedz-y

llzez Gl6wna i(siqg.wQ, Paniq lostala przedstawiona analiz! wlsokoici
oplal na cerralne ogyrwanie dla lohali nieszkalnych od 01.10.2023 roLu.
Uchwala 2712023 w zalqczniku lvmz ze sposobcm glosowania.

C7-lonkon Rady Nadzorczcj zostala na poczqiku posiedzenle Fzcdstawiona uchwala dory-
czqca op}!t Da obslugl centralnego ogsewmia orz wysokofa oplat na centmlne ogrzewaric
dla lokali Dieszkalnycn od 01.01.2021rolu krorcj, Rnda Nadzorcza . ie uchwalita ponieydz.
nre zoslata ona w.zesnie dosrarczona i czlonkowie nie mjeli mozliwojci zaloznaia sii z lej
lre!c'q. Nadnienia nale2t 2e Pani Gl6wna Ksiggowa przedslawila tllko powieLzchownie oo
snlada siq na celr! obsh€i kotlovni, co bylo niewyslarczajqce dla RN i dlareso polrosili
o szczeg6lowe {yliczenia L16Le, naiq zosl.li lEeslare.

lrzez Gt6wnq tftiqgow,l PaDi?
opial na ccnfialne ogrzewanie dla lolGli
Ljchw.la 20/?023 w zalqczniL! wflrz zc

Prez Gl6wnq lGqgowq, Pdiq
oplal na lirrrdusz remotrtowy dl.lokaii

..'osla{a pLzedslawiona ualiza wysokoic
uzylLowych od 01.10.2023 foku.
,tosobem glosowania.

..'' -.... ?o..c a d ,rio1. i/. ) ,,a
mieszhaliych i uzytkowych od 01.01.202,1rcku,



Uchwala 2912023 w zatqcall$ \rFz ze

Przez Glowrq lGiQsowq, Paniq _

stosobe r gloqo i.1r id.

tzostala przedstawiona amliza wysohoici
oplat dla lokaii mieszlelnych od 01.01.202.1roku.
Uchwala 10/2023 w zalacznihu wmz ze sposobem glosowdnia.

4d.8.
P,ze, tllownq Ksig-lowq. l. + , zoshir p zedia$'lon.'.malza wlso..{i
oplal dla garazy od 01.01.202,1rcku
Uchwah 31/2023 w zalqczniku wraz ze sposobem glosowania.

ftzy uchwrLeDilr LrMdej uchwaly poszczegolni czlonkowie dopytywali na lodstawie jaliidi
dokumenrbw s+ wyliczatre konkretne kwoty loniewa2, s? duze fznice w stawliacn CO .a
poszczeg6lnych osi.dlach. Czlonkowic RN zwdciliuwage by wFno pzeanaljzowai umowy

-podpisane z dostawcq gaz!. loniewaz zbyL du2o zam6wiona noc przylqczeniowa powodxje
Jrasr,/czne ?odricsienie Losz-16w CO.
Jeden z czlonir6w RN pfosi] o wyjaSnienia cr"y przy proceniowyn wzltscte ccn gazn aulo-

'naiycznie 
i proporcjonalhie wzfosla f6wnicz obslusa Co. Nie bylo jednoznacznej odpolvjc-

dzi zesiLony CzlonkaZarz4dujaLi zaproszo'rychlracownik6wspdldziclni.

Panl ,la si&rowisku staNrego iffpekLom ds. czivl pze( siarvita swoj zd
klts obowi4zk6w Wskazatajatl kicdy luelrowadza honrole oraz j ak sq wydaw.ne jrodkl
clystodci. Pan KrzysztofJasica wDiosLowal o zaopan-zenie wc worLri m Snieci kosz_y umiel
scowionych leJ latrhach Rada Nadzorcza zaznaczyla by popracorvai nad zmian? res!t.,
nruru tak y uspfarvnii pmce pracownik6lv blurowycli w zakrcsie nadzou dotycza.crgo
dziaialnoici GZM. Pan Wicc frczes Zafzqdu zalroponowal rctacjc miejsc fan Spklajqcy
ch w ceLu pozrania wszystkich obiekl6wprzez pracownik6w.
Patr hrzedsrarvit sposob dziahn konscwatorow wst azujqc na problem zc

_sLtadowaniem Bruzu oraz pozoslalych malerjal6w budowalrych. ltN zaproponolvats zcb]

'twofzyo 
dwie eNpy konsefwaror6w rak aby uspLlrvnii praca. C7_lonkowjc Rady dopyttwali

dtactcga Zavq.l z)eca zcwilgtrayn fi.mq np. malowanie klabk hiedy maj.l do dyspoz)rcli
konscrwator6w zaludniorrych nactaracl Zglaszano rcwnjcz pfoblem z braktem odjniezania
chodDikow wol(61 bloh6w lrieszkalntch rv okrcsie zinowym w drt weekcndowe. poszcze
gnlti czlorkowie rady r6wnicz dopytywali dlaczcgo nadal j esr 7air.odr iony pan .to l{ oszen ia
l.asry k|ory, byl tylLro w zaslgpstlvie a obecna gnpa korseNarorow j esi j uz w tomftccie.

NA zebraDiu RN byla rcwDiez oDnLwiana Lwesri. subkont gdzie psni ct6wm Ksiggora
i " -*tloinformowala o rvysokoici urrynywania ;chunlu oraz koszrach i;iqza
nycn ze zmaDq opfogmnolvatria. Tehar jesL cab, czas aktual,rl i RN bgdzie analizowali
i f or6Mywala korzyiciz takicgo fozwiqzanja.

Pan Wice Prczes Ploh Zoi sldercwa{ zapytarie do Cz}ohkaRN, para tionaRysia trrdrfjcsr
nieszkaliccm lloku plzy ul. Ks. Kownhkiogo 7 odnosnie zaslyszanych ptorek zatozent!
Wsp6lroty MieszhaDiowej Ww osiedlu.
Pan Pior Ryi polwiefdzil ze zostal, uNclroniona prccedlrE ponienaz, mieszkdi.y zrobill
analizy loL6wrawcze cen za .entulne oglzewdie, eksplo.tacje oraz fundrsz remonbry



i w icl sytuac.ji pozoslanie dalej w S!6ldzielni Mies?kaniosej jest bardzo riekozystne.
Decyzja odl+czenia podyldowaria .jest szukmion oszczQdno6ci. Pan Piolf Ryi zaznaczyl
jednak ze dop6kijest czlonlden rady bedzle pracowal dla dobE wszys dch ieszkarico\!
szuLajqc oszczdnoici Da r6hych daszczyznxch.

Rlda Nadzorcza wy|azala zaniepoliojenie ze jezeli roszczeg6lne osiedla bidq zaldadai
wsp6lnoly nieszkuiolve ro Loszb, utzynanie zarzqdu wnz z pracowniLrami biufowyDi
jaki i gospodaicrynli rie mniejsza sl9 co z kolei podniesie crynsz pozostaly'n ll'dzio'n do
prowadzaj.lc do zadhzenia mDicj sytuownnych nieszrrarcow

I'ar KzyszlofJasica zw$cil rowniez uwasq by ponySl€a nad pseprcwadzenjem inwenla

lyacji wszystkicir zaivof6w poniewaz, s4 onc w iatahym stanie tj. uNane lolaltla. sho'o
dowaie o|'az rie spetniajqce swojej tunkcji moea dolrowadzii do Dicszczejcia. Prosil r6w-
nicz by zasranowii slqjak rczwi4zaa kwestie komi!6w $'eniylacyjnych ki6rc, szczeg6lnie

w ohcsie zimowycl kiclsho dzialajq fomnno obolviqzkowego zalozerla przez SM wcnla-
r rr.a. ,,idr4J . ,b .1,r._ n.qi ,i, k.oro"arir

Zwr6coro rownicz uwagQ 2e 1v koricowycn (zbiorczycl, pfolokoiach ko,niniaNkich s.r zale
cenia Misrra KominiaNkicso' Pana lvlad<a B iedfonia aZaMd SM nie $rys'iqzuje sl9 z nich
prawidlowo. JednyDr z wytycznychjest zalozeni€ ocieplanych dctlektor6lv kt6rc, mogq po

prawii iakos dzialdia wentylacji. Obecnie z fuduszy nieszkanc6w zoslaty zalozone bez
atesl6w, deocieplane, melaiowe Irudla co moze trowadzid .Lo zbyr duzego wychtadzania
sp.rlin w oLaesie znnowyrn czego s[urkiem mo2e b]e powslanie odwrchego ci€u komino
weso. Pan Vice Przes obiecal oci$loDi€ j cdrego z wylotow w celu sprawdzeria czy bqdzic
lriato to wpty$ !a poprawg funlojonorvdia wenlylacji. RN zaznac?"yla r6wnjez 2e tzeba
po'nyilei o przeprcwrdT-enie nlwcDtaryzacji koninow By{a f6wniez om.wisra kwcsrirL Lze

komego cz-yszczeria korniD6w z dachu gdzie w konseLwencji takic rozwi4zanie nie przyrosi
2adneso rezullalu loniewv, w irodku s? lrzy hanalihi (p61ti) unienozliwiajqce sicgniccie
szczoli(4 na ponizsze kondygnacji.

Cz-1onek RN, Pan Jaliub Topoftiewicz dopytywai o kwesrie zwiqzanq z malowanie dachu na
budylhu w k6rym miesci sit biuro SM oLrz ozy nadal sa zabezpieczone pieniqdze na Len

T ir.d., r-t _t".:r , I, ko\R\0n 0 0r o(
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